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T. J. from Belgium recently asked the question below on Ken Ham’s Facebook. Roger Patterson responds to help people answer one of the many attempts of skeptics to discredit the authority of God’s Word over every aspect of life. As Christians, we must be prepared to look to Scripture as the sufficient source of truth as we exalt Jesus Christ as the hope of the world.

Ken, I'd be really interested to hear your thoughts and wisdom on this silly video which came to my attention recently. In it, members of the public are asked “when did you choose to be straight?” How should we respond to this question as born-again believers?

– T. J., Belgium

T. J.,

Thank you for your question and for your desire to stand up for truth in a wicked and perverse generation.

With the ascending popularity of embracing homosexual lifestyles as normal, many Christians find it difficult to argue against the different approaches from those who support homosexual marriage and other aspects of the homosexual or any other sexually deviant lifestyle.

There is no doubt from Scripture that living a homosexual lifestyle is a sin—a truth that has been clearly demonstrated by many people’s explanation of the relevant passages. Knowing it is a sin, Christians must be prepared to call those who are practicing this sinful lifestyle to repentance and faith in Christ to forgive that sin as well as all of their other sins so that they can be made righteous before God and enter His kingdom (1 Corinthians 6:9–11).

The interviewers in the video ask people on the street in Colorado Springs, “Is being gay a choice?” and then follow up with “When did you choose to be straight?” Based on their reactions, it appeared that many of the people had never considered such an idea. Many responded to the second question and another follow-up question by acknowledging that being gay might be just as “normal” as being straight. However, none of the people in the video (one man is wearing a cross necklace) even bring God into the argument. This should never be the case for a Christian. To be a Christian is to be identified with Jesus Christ. Jesus prayed that His followers would be sanctified by the truth of the Word of God (John 17:17). Therefore, we should be prepared to defend who and what we are on the basis of God’s Word.

The Myth of Neutrality

The questions being asked presuppose a neutral state from which you choose to be gay, straight, transgender, bisexual, a fornicator, an adulterer, etc. So, we must reframe the question since it does not align with reality. God made us male and female and designed us for heterosexual activity within the bounds of marriage (Genesis 2:18–25). That must be the defined normal position from which anyone chooses to wander or hold fast. We must start our arguments from the truth of God’s Word, not from the presuppositions of a worldview that rejects God.

I did not choose to be straight; God made me straight. All people are born within the male and female order of creation.1 If I choose any other possibility (e.g., LGBTQ, an adulterer, a fornicator, etc.), I am choosing a perversion of God’s good design. I am willingly choosing to act on sexual desires that God has called sinful rather than embracing what God has commanded. All of these choices are made by turning away from God’s intention of normal, not away from some mythical neutral position based on an evolutionary view of man.

Morality Requires an Absolute Authority

Without the foundation of a moral absolute, there is no basis upon which anyone can call any kind of sexual behavior wrong; they can only call it different and pass no moral judgments. Christians look to God for the absolute standard and trust in His revealed truth to make our judgments.

Arguing that people are born gay and that it is not a choice is arguing against what God has clearly revealed in the Bible. Even if people are born with a propensity to seek sexual affection from the same sex, that does not make it right. To argue from this position, the people making the argument would have to excuse other moral wrongs because certain people are born with a propensity to lie, murder, rape, steal, and so on. That is, if they were to be consistent. Any moral perversion, from a tendency to lie to a tendency to be a psychopathic serial killer, would be justified from the same “born-that-way” argument. The problem is that their worldview is inherently inconsistent because they do not acknowledge God as the absolute authority when it comes to morality. They borrow from the Christian worldview when they like to condemn rape and murder, for example, but then reject God’s commands regarding homosexual sin, fornication, adultery, drunkenness, and other sins where they do not prefer to follow God (Ephesians 4:17–5:21).

How to Respond Biblically

Bottom line—do not let those who stand against God lead you into a discussion that dismisses God from the arguments (Colossians 2:1–10). First, reframe the question to begin your argument from God’s truth. Explain that God’s Word clearly defines human sexuality and that homosexual behavior is sinful in God’s eyes. Then, ask them upon what basis they would judge any sexual behavior to be wrong. By so doing you are exposing the failure of their worldview to even account for the categories of right and wrong, showing them that if their actions were consistent with their thinking, they could never condemn anything as wrong. This is an implementation of the “don’t answer/answer” strategy described in Proverbs 26:4–5. If they appeal to some moral argument, simply ask them, “Why is that the correct standard?” until they have realized that they have no authority upon which to make such moral claims. Then point them to the God who is that authority—Jesus Christ.

Those who reject God as the ultimate moral standard are thereby also rejecting Christ. They have suppressed their knowledge of the true and living God to serve an idol that they have made in their minds (Romans 1:18–32). It is the privilege of a Christian to serve as an ambassador for King Jesus and to herald the offer of freedom from sin to all those who are at enmity with Christ (2 Corinthians 5:20–21). God has promised to all those who repent and put their trust in Christ that He will deliver them “from the power of darkness” and grant them a place in “the kingdom of the Son of His love” who has provided “redemption through His Blood, the forgiveness of sins” (Colossians 1:13–14).

Christian, you were once an enemy of God but have now been reconciled to Him in Christ (Romans 5:10–11; Colossians 1:21–22). Boldly proclaim that there is hope in Christ and share the gospel with all who will hear.

Footnotes

1. In this cursed and fallen world, there are those born with ambiguous genitalia, hermaphroditism, and other genetic disorders that have resulted from sin. In these cases, careful consideration in cooperation with wise biblical counsel and the empowering of the Holy Spirit must be exercised in determining how to handle many of the issues involved. See “Feedback: Hermaphroditism” for more information. Back
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TJ来自比利时最近问这个问题，下面对肯火腿的脸书。罗杰·帕特森响应，以帮助人们回答一个许多怀疑论者试图诋毁权威的神的话语在生活的方方面面。作为基督徒，我们必须做好准备，看圣经足够我们高举耶稣基督希望世界的真理源。
肯，我是真的有兴趣听听你的想法和智慧在这无聊的视频，最近来到了我的注意。市民问，“你什么时候选择是直的吗？”我们应如何回应这个问题，因为重生的信徒呢？
- T. J.，比利时
T. J.，
谢谢你的问题，你的愿望，站出来为真理恶人又悖谬的世代。
随着的升正常拥抱同性恋的生活方式的普及，许多基督徒发现很难反对那些人支持同性婚姻和同性恋或任何其他的性越轨的生活方式等方面的不同做法。
毫无疑问，从圣经同性恋的生活方式，生活是一种罪恶的真相已经清楚地表明了很多人的解释的有关段落。知道它是一种罪过，基督徒必须准备打电话给那些人练习这个罪恶的生活方式悔改和信心在基督原谅的罪，以及他们的其他的罪，使他们可以在神面前是义人，并进入他的王国（哥林多前书6:9-11）。
在视频面试问人在科罗拉多斯普林斯的街道上，“同性恋的选择吗？”，然后跟进“你什么时候选择是直？”根据他们的反应，似乎许多人从来没有考虑过这样的想法。许多人回答第二个问题和其他后续的问题承认同性恋可能只是“正常”作为直。然而，没有人在视频（一个人戴着十字架项链），甚至会带来神入参。这不应该是一个基督教的情况。要成为一个基督徒，是要确定与耶稣基督。耶稣祷告，他的追随者将被神圣的真理的话语，神（约翰福音17:17）。因此，我们应该准备保卫谁和什么的基础上，我们是神的话语。
中立的神话
问题被询问的前提你选择成为同性恋，异性恋，变性，双性恋者，淫乱的，奸夫，等于是从一个中立国家，我们必须重新界定的问题，因为它不与现实一致。上帝使我们男性和女性，我们设计异性婚姻（创世记2:18-25） 的范围内活动。这必须是任何人选择漫步或抱紧定义的正常位置。我们必须从我们的观点，从神的话语的真理，而不是从世界观的前提，拒绝神。
我没有选择直;上帝让我直。如果让我选择的任何其他的可能性（例如，LGBTQ女同志同性恋双性恋跨性别酷儿，奸夫，淫乱的，等等），所有的人都出生在男性和女性的顺序创建.1，我选择曲解了神的好设计。我心甘情愿地选择性欲，神呼召有罪的，而不是拥抱什么神所吩咐行事。所有这些选择都是由远离神的心意正常的，不是远离一些神话般的基础上的人类进化观点，中立的立场。
道德需要一个绝对权威
没有道德绝对的基础，是没有依据后，任何人都可以调用任何形式的性行为错，他们只能叫它不同，通没有道德判断。基督徒仰望神的绝对标准，相信在他的启示的真理，使我们的判断。
认为人是天生的同性恋，它是不是一种选择是反对神在圣经中，已清楚显示。即使人是天生的倾向寻求同性，不作出正确的性爱。从这一立场争辩，人们参数将要原谅其他道德的错误，因为某些人是天生的倾向，撒谎，杀人，强奸，偷窃，等等。也就是说，如果它们是一致的。任何道德变态，从一种倾向，说谎的倾向，是一个心理变态的连环杀手，将有理由从相同的“出生，路”的说法。问题是，他们的世界观本质上是不一致的，因为他们不承认上帝的绝对权威，当它涉及到道德。他们借用基督教的世界观，当他们喜欢谴责，例如强奸和谋杀，但随后拒绝上帝的命令，关于同性恋的罪，奸淫，通奸，酗酒，和其他的罪，他们不喜欢走神（以弗所书4:17 - 5:21）。
圣经如何应对
底线不要让那些谁站在反对神带领你进入讨论，驳回神的论据（歌罗西书2:1-10）。 首先，重新界定问题开始从神的真理，你的论点。解释说，神的话语清楚地界定人类性行为，并在神的眼中，同性恋行为是有罪的。然后，问他们凭什么判断是错误的任何性行为时。通过这样做你是揭露他们的世界观的失败甚至占到正确和错误的类别，显示出他们，如果他们的行为与他们的想法一致，他们可能从来没有谴责任何错误。这是一个箴言26:4-5中所述“不回答/回答”战略的实施。如果他们呼吁一些道德的说法，简单地问，“为什么是正确的标准吗？”，直到他们已经意识到，他们没有权力做出这样的道德要求。然后指向他们的神，谁是权威耶稣基督。
那些拒绝上帝作为最终的道德标准，从而也拒绝基督。他们又真又活的神，压抑着自己的知识服务的偶像，他们已经在他们的心目中，（罗马书1:18-32）。 作为君王耶稣的形象大使，并预示着自由要约从罪所有那些谁是与基督为敌（2哥林多前书5:20-21） 这是一个基督教的特权。神已经应许所有那些谁忏悔，并把自己的信任，在基督里，他将提供他们从黑暗的力量“，并授予他们”他爱子的国度“谁提供了”通过他的血赎回，使罪得赦“（歌罗西书1:13-14）。
基督徒，你曾经是上帝的敌人，但现在已经不甘心他在基督（罗马书5:10-11;歌罗西书1:21-22）。 大胆地宣布，在基督里是有希望所有听到的人分享福音。
脚注
1。在这个被诅咒的和堕落的世界，还有那些生于暧昧生殖器两性畸形，以及其他遗传性疾病，导致从罪。在这种情况下，明智的圣经的教导和圣灵的授权合作必须慎重考虑行使决定如何处理所涉及的问题很多。请参阅“反馈：雌雄同体”的详细信息。后面
